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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Fontosabb a Vodafone felvásárlása, mint az 
épületszigetelési program?" 

 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Az energiaválság és a rezsicsökkentés átalakítása sok háztartást nagyon nehéz helyzetbe hozott. Egy
elavult családi ház éves gázfogyasztása akár 5000 m3 is lehet, miközben a támogatott mennyiség
csak  1729  m3.  A rászorulók  nem  fogják  tudni  kifizetni  az  átlagfogyasztás  fölötti  mennyiség
hétszeresére emelt árát. Ezeknek a háztartásoknak azért átlag feletti a fogyasztásuk, mert a házuk
nem felel meg a korszerű energetikai követelményeknek. Magyarországon sajnos minél szegényebb
valaki, annál több energiát pazarol, és annál nehezebb helyzetbe kerül.

A kormánynak sürgősen lépnie kell! Először is fűtési módtól független szociális támogatást kell
nyújtani azoknak, akik a megemelkedett energiaárakat nem tudják kifizetni - akár gázzal, akár fával
fűtenek. Tudom, hogy irtóznak a rászorultság alapú támogatásoktól,  de most  ezen felül kellene
emelkedniük, mert azt kockáztatják, hogy emberek a saját otthonaikban fagyjanak meg!

A valódi, hosszú távú és fenntartható rezsicsökkentés az épületek energetikai felújításával érhető el.
A  szigeteléssel,  a  nyílászárók  cseréjével  és  a  fűtési  rendszer  korszerűsítésével  az  épületek
energiaigénye és rezsiköltsége akár 50-85 %-kal is csökkenthető. 300 milliárd forintos állami forrás
évente 100 ezer  lakás  felújítását  segíthetné,  és  420 ezer  tonna szén-dioxid kibocsátását  lehetne
elkerülni. Az sem mellékes, hogy sokkal jobb lenne a településeink levegője.

Az LMP évek óta követeli, mégsem indult ilyen program. Bezzeg a Vodafone-ra van 350 milliárd
forint!



 
 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Nem lenne fontosabb cél az energiaválság közepén a Vodafone felvásárlása helyett elindítani egy
épületszigetelési programot, ami évi 100 ezer lakás szigetelését tenné lehetővé? 

 

Várom válaszát!

 

Budapest, 2022. október 5.                                                       Bakos Bernadett
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